
PREDSTAVNIKI OBČINE V
PODPEŠKEM PREDELU

Ob dobrem
gospodarjenju še
veliko problemov

17. decembra so bili na obisku v krajevnib
skupnostih Podpeč-Preserje in Rakitni predstavni-
ki občinskih družbenopolitičnih organizacij, sku-
pščine in izvršnega sveta. Ogledali so si lamkajšnje
organizacije združenega dela, osnovni šoli, sezna-
njeni pa so bili tudi s problematiko teh dveh
krajevnih skupnosti.

V Hoji TOZD-U Galanterija v Podpeči so si
ogledali proizvodni proces, obisk pa so nadaljeva-
li v Obrtnem podjetju Podpeč, v obratu Minerala
in v IMP - TOZD IPKO, kjer so si ogledali tudi
nove proizvodne prostore.

Z obiskom v teh organizacijah so bili zadovolj-
ni, saj vse dobro gospodarijo.

Ustavili so se tudi v osnovni šoli Krimski odrpd,
kj?r je stekel pogovor o nizkih osebnih dohodkih
delavcev na šoli, o visokih stroških za vzdrževanje
objekta ter o izobrazbi učiteljev.

V krajevni skupnosti Rakitna so jih spejeli
predstavniki družbenopolitičnega življenja in jih
seznanili s perečimi problemi kraja. Govorili so o
perspektivah v turizmu, saj imajo veliko možnosti
za razvoj zimskega, letnega in zdraviliškega turi-
zma. Pogovarjali so se tudi o možnostih za posta-
vitev javne telefonske govorilnice, o rekonstrukci-
ji ceste Kamnik-Rakitna, o legalizaciji vikend na-
selja in o prenosu lastništva raznih objektov.
Gostje pa so si ogledali tudi lepo podružnično
osnovno šolo.

V krajevni skupnosti Podpeč-Preserje pa so se
zbrali predstavniki krajevne skupnosti, direktorji
organizacij združenega dela in ravnatelj osnovne
šole. Problemi te krajevne skupnosti so podobni
rakitniškim. Vodovod, cestna povezava Črna vas
- Preserje, postavitev servisa za traktorje, plače-
vanje kulturne dejavnosti, telefonska napeljava,
so pereči problemi te krajevne skupnosti.

Zaradi identičnosti teh problemov v podkrim-
skem predelu so gostitelji predlagali, da bi se o
razvoju celotne infrastrukture v teh krajevnih
skupnostih pogovarjali tudi s predstavniki mesta
Ljubljane.
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